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گروه سیاســی- فهیمه جهازیان: اعضــای کابینه 
ســیزدهم در حیاط دولت طبق روال هر چهارشنبه در جمع 

خبرنگاران به سوالات اصحاب رسانه پاسخ دادند. 
سید ابراهیم رئیسی در بخشی از اظهارات خود در جلسه 
هیــات دولت، بر ضــرورت اعتماد کردن و میــدان دادن به 
جوانان تاکید و تصریح کرد: در طول تاریخ انقاب اســامی 
هر جا به جوانان مسئولیت سپرده شده، آنجا عرصه موفقیت 
و کســب دستاوردهای بزرگ بوده اســت. این جوانان بودند 
که میــدان دفاع مقدس را مدیریت کردند و لذا مســئولان 
بخش های مختلف نباید از ظرفیت ها، توانمندی ها، نشــاط و 

انگیزه جوانی غفلت کنند.
حضور مردم در انتخابات بازدارندگی بسیار 

بزرگی ایجاد می کند
امیر محمدرضا آشــتیانی وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای 
مسلح درباره حضور مردم در انتخابات ۱۱ اسفند گفت: وقتی 
مردم حضور پیدا می کنند ارزیابی دشمن را تغییر می دهد و 
قطعا بازدارندگی بسیار بزرگی ایجاد خواهد کرد. ما هم توصیه 

و تشویق می کنیم که همه در انتخابات شرکت کنند.
اطمینان وزیر اطلاعات از برگزاری انتخابات

در کمال امنیت
سید اسماعیل خطیب وزیر اطاعات  با تبریک بازگشت 
اموال بابک زنجانی به مردم توســط سازمان اطاعات سپاه و 
قوه قضاییه، عنــوان کرد: کار مهمی صورت گرفت که اموال 

مردم برگشت و این حادثه ارزشمندی برای مردم بود.
وی همچنیــن تاکید کرد: ان شــاءالله انتخابات در کمال 
امنیت برگزار می شــود. نکته مهمی که وجود دارد این است 
که ما امروز داعشــی که از حکمرانی مایوس شده در منطقه 
سرگردان است و آمریکا و رژیم صهیونیستی و عوامل آنها در 
جهت اقدامات تروریستی در حال بهره برداری از آنها هستند.

توطئه اسرائیل غاصب در حادثه خطوط 
گازرسانی، سریعا ترمیم شد

جواد اوجی وزیر نفت از خنثی ســازی سریع توطئه رژیم 
صهیونیســتی در حادثه خطوط گازرسانی، خبر داد و افزود: 
دشمن قصد داشــت بخش گاز خانگی مردم را دچار چالش 
کند و الحمدلله آمادگی کاملی داشــتیم و این کار خبیثانه  
دشــمن بدون اینکه اتفاقی در شــهرها و روستاها رخ دهد، 

خنثی و خطوط گازرسانی سریعا ترمیم شدند.
تعداد کاربران رادارگیم به ۱۴ میلیون

نفر رسیده است
عیسی زارع پور وزیر ارتباطات و فن آوری اطاعات با بیان 
اینکه »تعداد کاربــران رادارگیم به عنوان ابزاری برای بهبود 
تجربه کاربری گیمرها به ۱۴ میلیون رســیده است«، گفت: 
بــا توجه به وعده رئیس جمهوری برای بهبود تجربه کاربری 
گیمرها، ابــزار رادارگیم راه اندازی شــد که در آن محتوای 
بازی هــای پرمخاطب و مورد تاییــد نهادهای فرهنگی را در 
کشــور آوردیم و میزبانی کردیم تا حداقل ۳۰ درصد میزان 

تاخیر در دسترسی گیمرها به این بازی ها کاهش پیدا کرد.
وی گفــت: این دولت از ابتدای شــروع کار بدنبال بهبود 
تجربه کاربری عموم کاربران و اقشــار خاص بود که یکی از 
اقشاری که میزان تأخیر در دسترسی اینترنت )Ping( بری 
تجربه کاربری آنها اثر بســیار منفی است، گیمرها به شمار 

می رفتند.
نمایشگاه مطبوعات تا پنج شنبه بعد از ظهر 

تمدید شد
محمد مهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد اسامی از 
تمدید زمان برگزاری نمایشگاه رسانه های ایران تا بعد از ظهر 
پنجشنبه خبر داد و گفت: به دلیل استقبال مردمی تا امروز 

بعدازظهر نمایشگاه مطبوعات تمدید شد.
وی یاداوری کردکه ۴۵۰ رسانه در این نمایشگاه مشارکت 

کردند و جریان قهری نداشتیم و خیلی پررونق برگزار شد.
امیدواریم تا قبل از عید بودجه نهایی شود

سیدمحمد حسینی معاون پارلمانی رئیس جمهوری با بیان 
اینکــه امیدواریم تا قبل از عید لایحه بودجه نهایی شــود تا 
دولــت از اول فروردین مطابق بودجه عمل کند، اظهار کرد: 
بعضی موارد بودجه را شــورای نگهبان مغایر اعام کرده بود. 
نماینــدگان بر نظر خود اصرار کردنــد و الان باید در مجمع 

تشخیص تایید شود.
طرح فجرانه کالابرگ با موفقیت اجرا شد

سید صولت مرتضوی وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی نیز 
با بیان اینکه »طرح فجرانه کالابرگ با موفقیت اجرا شــد و 
در مرحله نخست به مدت سه ماه ادامه دارد«، افزود: مرحله 

اول آن که از ۱۸ بهمن ماه آغاز شــد تا روز گذشته تقریبا با 
اســتقبال ۱۲ میلیون و ۸۹۲ هــزار و ۱۶ خانوار مواجه بوده 
است.وی همچنین گفت: حدودا جمعیتی بالغ بر ۳۷ میلیون 
نفر یعنی حــدود ۶۲.۵ درصد تاکنــون از این طرح فجرانه 
کالابرگ استقبال کرده اند و مرحله اول این طرح تا ۱۷ اسفند 

ادامه خواهد داشت.
تغییر قوانین مهاجرت در مجلس

بررسی می شود
احمد وحیدی وزیر کشــور از بررســی تغییــر قوانینی 
مهاجرت در مجلس خبر داد و اظهار کرد: کارت هوشــمند 
اتباع تهیه شــده و در حال توزیع اســت. اتباع غیرمجاز باید 
برگردند و بقیه ســاماندهی شوند. لایحه ای هم درباره نحوه 
مواجهه با افراد غیرمجاز تهیه شده که الان در مجلس است.

وی همچنین در پاســخ به این پرسش که اجاره ساعتی 
خانه مجاز است؟، گفت: نه من یادم نیست کسی این چنین 

مجوزی را صادر کرده باشد.
وزیر کشور درباره حذف گزینه عجله دارم از تاکسی های 

اینترنی هم تاکید کرد که باید به این مورد رسیدگی شود.
۲۰ همت برای طرح دارویار تخصیص داده شد

محمد مخبر معاون اول رئیس جمهور از اختصاص ۲۰ هزار 
میلیارد تومان برای طرح دارویار و حل مشکل تولیدکنندگان 
دارو خبر داد. وی درباره اعتراض تولیدکنندگان دارو به عدم 
تعهد تامین اجتماعی توضیح داد: دیروز یکی از کارهایی که 
کردیــم همین بحث دارویار بــود و ۲۰ همت )هزار میلیارد 
تومان( تخصیص داه شــد که در همین یکی دو روزه به آنها 

داده خواهد شد و این بخش حل می شود.
بدهی هزینه برق شرکت های دولتی 

پرداخت می شود
علی بهادری جهرمی ســخنگوی دولــت مصوبات امروز 
هیئت وزیران را تشریح و اظهار کرد: در جهت تقویت تولید 
در حوزه انرژی برای تولید برق در کشــور، امروز منابع مالی 
و روش های تســویه بدهی برای شرکت هایی که دولت برای 
پرداخت هزینه های تامین برق به آنها بدهی داشت پیش بینی 
شــد و با تصویب هیات وزیران این تســویه صورت خواهد 

گرفت.
تشکر رئیس جمهوری از اقدامات جهادی در 

بازگرداندن اموال بابک زنجانی
ســپهر خلجی رئیس شورای اطاع رســانی دولت درباره 

بازگشــت اموال بابک زنجانی اظهار کرد: اقدام جهادی بانک  
مرکزی، وزارت نفت، اطاعات سپاه و اهتمام قوه قضاییه در 

بازگشت اموال بابک زنجانی نقش تعیین کننده ای داشت.
وی با اشــاره به اینکه »امروز هم آقای رئیس جمهوری در 
جلسه دولت از همه کســانی که در جمع شدن این پرونده 
نقش داشــتند تشــکر کرد«، درباره اینکه آیا اموال به خزانه 
واریز شــده یا خیر گفت: اجازه دهید در این موضوع دستگاه 
قضایی که متولی پرونده است اطاع رسانی کند همانطور که 
در ایــن یکی دو روز هم رئیس محترم قــوه قضاییه و بقیه 
بخش ها اطاع رســانی کردند. این موضوع به تدریج توسط 

مسئولان اطاع رسانی می شود.
بودجه امسال را بدون کسری 

پشت سر می گذاریم
داود منظور رئیس سازمان برنامه و بودجه درباره عملکرد 
دولــت در اجــرای بودجه، گفت: ما امســال بودجه را بدون 
کسری پشت سر می گذاریم البته منابع ما کامل تحقق پیدا 
نمی کند که هیچ ســالی این منابع کامل محقق نمی شــود. 
با ابزار تخصیص و مدیریت درآمد و هزینه امســال را بدون 
نگرانی به پایان می رســانیم. پرداخت های ما کامل تر از قبل 
بوده اســت. در پرداخت هزینه های جاری پرسنلی بالای ۹۸ 
درصد عملکرد داشتیم. در آموزش و پرورش بالای صددرصد 
عملکرد داشتیم. در  پرداخت جاری دستگاه ها هیچ مشکلی 
نداریم.وی افزود: دو ســه مورد اختــاف کوچک در زمینه 
بودجــه میان دولــت و مجلس وجود دارد کــه در چند روز 
آینده در مجمع تشــخیص مصلحت نظام و شورای نگهبان 

حل خواهد شد.
وقتی اینفلوئنسری دعوت می کنیم

باید یک سیمکارت بدون فیلتر داشته باشد
ســید عزت الله ضرغامی وزیر میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی با اشاره به برگزاری دو نمایشگاه گردشگری 
و صنایع دســتی گفــت: برای انعکاس بهتر جشــنواره های 
گردشــگری و صنایع دستی، به اینفلوئنســرها، رسانه های 

خارجی و مقامات جهانی سیمکارت بدون فیلتر دادیم.
وی توضیح داد: وقتی اینفلوئنسری دعوت می کنیم بنده 
خدا باید یک ســیمکارت بدون فیلتر داشــته باشد، چرا که 
ما او را صدایش کرده ایم کــه بیاید بگوید در ایران چه خبر 
است. درست است عربستان برای تبلیغ گردشگری مسی را 
دعوت کرده اما ما ده ها میلیون دلار پول نداریم و اگر داشته 

باشیم هم نمی دهیم چون به اندازه کافی خودمان بدل مسی 
را بهتر از مســی داریم. ما صادق بوقی داریم که وقتی مردم 
گیان را دعوت می کند اثرش بیشتر از خارجی هاست. به هر 
حال توانســتیم تعدادی سیمکارت بدون فیلتر تهیه کنیم و 
به اینفلوئنسرها، رسانه های خارجی و مقامات جهانی بدهیم 
و خوشــبختانه انعکاس جشنواره گردشگری و هم جشنواره 

صنایع دستی ما بسیار خوب بود.
ملت ایران همانند همیشه حماسه 

جدیدی خلق کنند
محمد دهقان معاون حقوقی رئیس جمهوری با تاکید بر 
اینکه شرکت در انتخابات صرفا انتخاب افراد نیست بلکه مایه 
استحکام پایه های پیشرفت و امنیت کشور است، بیان کرد: 
امیدوارم ملت ایران همانند همیشــه حماسه جدیدی خلق 
کنند و با توجه به موضوعاتی که در منطقه و دشمنی هایی که 
نسبت به جمهوری اسامی ایران و ملت ایران وجود دارد این 
انتخابات، انتخابات بســیار پرشوری باشد و موجب استحکام 

پایه های بیشتر نظام اسامی شود.
واکنش بذرپاش به خبر مشارکت چینی ها 

در ساخت وساز مسکن
مهرداد بذرپاش وزیر راه و شهرســازی در واکنش به خبر 
مشارکت چینی ها در ساخت وساز مسکن هم گفت: چینی ها 
پیشــنهادات متعددی در وزارتخانه به ما دادند و در چندین 
مورد با هم توافق کردیم. هدفگذاری ما بیشتر آوردن سرمایه 
خارجی در بخش ساختمان و مسکن است و به دنبال جذب 
سرمایه خارجی هستیم. بیشــتر به منابع مالی نیاز داریم تا 

تکنولوژی.
مناظره های ضبط شده انتخاباتی از فردا 

در رسانه ملی پخش می شود
پیمان جبلی رئیس سازمان صدا و سیما نیز اظهار داشت: 
نزدیک  بــه ۱۴۰۰ مناظره در طول این روزها ضبط شــده 
است و مناظره های ضبط شده از امروز در رسانه ملی پخش 
می شــود. وی افزود: در هر حوزه ای نامزد ها به ۷ پرســش 
پاســخ داده اند و درباره هر ســوال به مدت ۲ ساعت اظهار 
نظر کردند که به تدریج پخش می شــود. جبلی تصریح کرد: 
تاکنون بیش از هفت هزار نفر وارد صفحات اختصاصی خود 
شده اند اما بارگذاری ها به تدریج انجام می شود. وی ادامه داد: 
تا روز گذشته حدود سه هزار نفر اقدام به بارگذاری ویدیوهای 

تبلیغاتی در صفحات شخصی خود در تلوبیون کرده اند.

گزارش »مردم سالاری« از حاشیه نشست دولت

از سفر اینفلوئنسرها تا توطئه اسرائیل در حادثه خط لوله

گروه سیاســی: احمد وحیدی وزیر کشور در جمع 
عوامل اجرایی انتخابات در استان لرستان تاکید کرد: فراهم 
ســاختن شــرایط برای رای دادن همه افراد، وظیفه ستاد 
انتخابات استان است. صندوق های سیار باید به میزانی در 

یک مکان بماند که همه افراد رای بدهند.
وزیر کشور همچنین به قانون شفافیت مالی نمایندگان 
اشــاره کرد و ادامه داد: برای نخســتین بار شفافیت مالی 
نمایندگان اجرا می شود. وحیدی با بیان اینکه کف و سقف 
هزینه های هر نماینده مصوب و اباغ شــده اســت، اضافه 
کرد: اگر کســی مقررات را رعایت نکند، دچار تخلف شده 

است.
وی یادآور شــد: ۲۰۰ کانال تلویزیونــی، کانال فضای 
مجازی در شــبکه های داخلی و تلوبیون، شــرایط خوبی 
را برای تبلیغات نمایندگان فراهم ســاخته است. استفاده 
از اماکن عمومی هم مشــخص شــده و به طور مساوی در 

اختیار نامزدهای انتخاباتی قرار می گیرد.
وزیر کشــور تصریح کرد: این قانون برای جلوگیری از 
تاثیر پول در انتخابات اســت و تمهیدات فراهم شده باعث 

شناخت مردم و شایسته گزینی می شود. 
وحیدی مســاله مهم دیگر را آموزش برشمرد و گفت: 
وزارت کشور از حدود ۸ ماه پیش تاکنون این کار را شروع 

کرده است.
 نماینــدگان فرماندار و مجریــان انتخابات باید توجیه 
باشــند تا بتوانند به سرعت مســایل را حل و فصل کنند. 
وی با بیان اینکــه نباید هیچگونه تاخیر یا وقفه ای در کار 
رای گیری ایجاد شــود، بر آمادگــی لازم و پیش بینی های 
مــورد نیاز تاکید کرد. وزیر کشــور همچنین با اشــاره به 

تاکیدات رهبر معظم انقاب بر ســامت و امنیت انتخابات 
که تکلیف مجریان اســت، اظهار کرد: ســامت انتخابات 
برعهده مجریــان، نامزدها و رای دهندگان اســت. عاوه 
بر مجریــان که حق دخالــت در رای ندارنــد، نامزدها و 

رای دهندگان هم نباید خاف قانون رفتار کنند.
تبلیغات زودرس انتخاباتی خلاف قانون است

همچنیــن در تمامــی انتخابات ها یکــی از مهمترین 
اقداماتی که دســتگاه های نظارتی به عنوان تخلف مطرح 

می کنند، شروع تبلیغات زودرس انتخاباتی است. 
ســخنگوی ستاد انتخابات کشور با اشاره به اینکه زمان 
تبلیغات انتخابات شروع نشده است، گفت: در حال حاضر 

هرگونه تبلیغات خاف قانون محسوب می شود.
محســن اســامی درباره مدارک لازم برای اخذ رای از 
مردم اظهار کرد: رای دهندگان می توانند با ارائه اصل یکی 
از مدارک شناســنامه، کارت ملی، گواهینامه، کارت پایان 

خدمت و گذرنامه رای بدهند.
یک دستگاه احراز هویت مدارک افراد را تایید می کند. 
پیش از این صرفا شناســنامه و کارت ملی لازم بود اما در 
قانــون جدید افراد می توانند بــا مدارکی که نام بردم رای 
دهند. وی در پاسخ به این پرسش که چه احزابی می توانند 
لیست ارائه کنند؟ گفت: صرفا احزاب و جبهه های سیاسی 
قانونی می توانند در انتخابات لیســت ارائه کنند. براساس 
اعام کمیسیون ماده ۱۰ احزاب ۷۳ حزب ملی، ۳۰ حزب 

اســتانی و ۲۰ جبهه مجوز انتشار لیســت های انتخاباتی 
را دارنــد البته از ســوی احــزاب و جریان های سیاســی 
درخواست هایی برای ارائه لیست داده شده که ما آن را به 
خود ستادهای انتخابات استان ها یا هیات بررسی انتخابات 
اســتانی واگذار کردیم و این ســتادها این درخواست ها را 

بررسی و اعام نظر می کنند.
سخنگوی ســتاد انتخابات کشور با بیان اینکه اگر الان 
تبلیغاتی انجام شــود خاف قانون اســت، اظهار کرد: بازه 
تبلیغات انتخابات از ســوم اسفندماه آغاز شده و تا ساعت 
۸ صبح ۱۰ اســفندماه ادامه پیدا می کند. دســتورالعمل 
تبلیغات هم اباغ شــده اســت. بعضا گزارش از تبلیغات 
زودرس رسیده است و ما آن را به ستاد پیشگیری از جرائم 

انتخاباتی اعام می کنیم.
فراجا مسئول امنیت انتخابات است

امنیت برگزاری انتخابات نیــز از مهمترین چالش های 
برگزاری این همایش سیاســی بزرگ در کشــور است به 
شــکلی که این موضوع همواره مــورد تاکید رهبر معظم 
انقاب بوده و مســئولان برگزاری انتخابــات را به تامین 

امنیت مردم تاکید کرده اند.
رییس ســتاد امنیت انتخابات استان تهران با اشاره به 
اینکه امنیت برای برگزاری انتخابات تامین شــده اســت، 
گفت: تامیــن امنیت انتخابات در اســتان تهران به فراجا 

سپرده شده است.

محســن نایبی با بیــان اینکه »امنیت یکــی از چهار 
مولفه ای است که رهبری برای انتخابات فرمودند«، اظهار 
کرد: ما از ابتدای شروع به ثبت نام ها، بررسی  صاحیت ها 
و مراحل بعدی انتخابات، فرایند تامین امنیت انتخابات را 

اجرا کرده ایم.
وی افزود: در کنار ستاد انتخابات، ستاد امنیت انتخابات 
هم تشکیل شده است تا مسائل امنیتی انتخابات را پیگیری 
کند. فرایند تامین امنیت از چاپ تعرفه، جابجایی تعرفه ها، 

صندوق های رای و  دستگاه احراز هویت اجرا شده است.
نایبــی همچنین با اشــاره بــه اینکه »تامیــن امنیت 
انتخابات در اســتان تهران به فراجا ســپرده شده است«، 
افزود: در اســتان تهران ۶ هــزار و ۸۱۱ صندوق و حدود 
۵ هزار صندوق در حوزه انتخابیه تهران، ری، شــمیرانات، 
اسامشهر و پردیس وجود دارد. برای روز رای گیری، پایان 
رای گیری، جمع آوری آرا و اعام نتیجه تمهیدات امنیتی 

اندیشیده شده است. 
از شش ماه گذشــته همه تمهیدات امینتی دیده شده 

است تا انتخاباتی در کمال آرامش و امنیتی داشه باشیم.
رییس ســتاد امنیت انتخابات استان تهران خاطرنشان 
کرد: تهدیدات امنیتی از ابتدای انقاب وجود داشــته و با 
اتفاقات اخیر جهان اسام و پیروزی جبهه مقاومت، دشمن 
علنا کشــورمان را تهدید می کند با این حال ما هم تدابیر 
لازم براســاس نوع تهدیدات در فضــای واقعی و مجازی  

اندیشیدیم.
نایبی در پایان گفت: فضای مجازی را به لحاظ فعالیت 
دشــمنان و همچنین در خصــوص تبلیغات نامزدها رصد 

می کنیم تا کسی علیه دیگری اقدام تخریبی نکند.

انســیه خزعلی معاون زنان و امورخانواده 
ریاســت جمهوری، درباره این که آیا معاونت 
زنان و خانواه در آســتانه ســال نو بسته ویژه 
و حمایتــی برای زنان سرپرســت خانوار و یا 

بدسرپرســت دارد، گفت: بســته های ویژه را 
طبیعتــا جاهایی که متصدی هســتند ارایه 
می دهند، چون ما )معاونت زنان و سرپرســت 
خانواده نهاد ریاســت جمهوری( کار اجرایی 

نداریم  و کار ما نهایتا سیاســت گذاری است. 
قســمت هایی که متصدی هســتند، از جمله 

وزارت رفاه دارد این کار را انجام می دهد. 
وی ادامــه داد: )وزارت رفاه( بســته های 
غذایی دارد، هم برای مادران باردار، هم برای 
فرزندان و هم برای زنان شیرده و آن هایی که 
دهک پایین هستند و آن هایی که بدسرپرست 
هســتند یا سرپرســت خانوار هستند بخشی 
را کمیته امداد و بخشــی را بهزیســتی تحت 

پوشش دارد. 
خزعلــی تاکید کــرد: کاری که بیشــتر 
بر عهده مــا )معاونت زنان و امــور خانواده( 
اســت و مسئولیت ما اســت، سیاست گذاری 
و پشتیبانی اســت که ما در پشتیبانی سعی 
کردیم صندوق ضمانت را داشــته باشیم که 

بیشــتر برای خانم های سرپرست خانوار است 
و بدسرپرستان را هم معرفی می کنیم. همین 
طور بحث های سیاست گذاری برای شناسایی 
این ها و تحت پوشش قراردادن شان هم از نظر 
مشاوره و هم از نظر مسائل حقوقی و معیشتی 

در دستور کار است.
خزعلی در پاسخ به این که معاونت زنان در 
خصوص ترک اعتیاد زنان و بازگشــت آنان به 
جامعه چه اقداماتی انجام داده اســت، عنوان 
کرد: همکاری هایی را با ســتاد مبارزه با مواد 

مخدر داریم. 
در بعضی از بخش ها و استان هایی که این 
مساله فراگیر است و در میان زنان و رو به ازیاد 
است، سعی کردیم با کمک گروه های مردمی 
پشــتیبانی کنیم؛ یعنــی در واقع با همکاری 

ســتاد مبارزه با مواد مخــدر، هزینه هایی که 
ما گذاشــتیم و هزینه ای که آن ها گذاشتند، 
شناسایی به صورت مشــترک انجام گرفته و 
پشــتیبانی برای آموزش و در واقع درمان هم 

انجام گرفته است.
وی خاطرنشــان کرد: البتــه ما هیچ کدام 
به صــورت اجرایی وارد نمی شــویم، ما فقط 
سیاســت گذاری و هماهنگــی داریــم. الان 
بیشــتر روی مدارس بــرای دختران متمرکز 
هســتیم، به دلیل این که در بحث دخانیات و 
مواد مخدر دختران با خطر بیشــتری مواجه 
هستند و به دلیل تاثیرگذاری که ممکن است 
روی خانواده و آینده آن ها داشــته باشد، باید 
حفاظت بیشتری از آن ها انجام گیرد و این را 

در مدارس برنامه ریزی می کنیم.

مسئولان اجرایی انتخابات تاکید کردند

ممنوعیت تبلیغات و برگزاری انتخاباتی برای همه و با امنیت

تمرکز روی مدارس دخترانه برای مبارزه با مواد مخدر

کواکبیان:
لیست انتخاباتی علی مطهری کاملا شخصی است

مصطفی کواکبیان در گفت وگو با ایرنا گفت: علی مطهری خود این لیست را 
بسته و لیست صدای ملت یک لیست شخصی است.

دبیرکل حزب مردم سالاری افزود: تنها یکی دو حزب اصاح طلب در لیست 
صدای ملت هستند که این به معنای آن نیست که این لیست اصاح طلبان است.

کواکبیان خاطرنشــان کرد: ما در تهــران داوطلب نداریم و مطهری در زمان 
بستن لیست از ما نخواسته که داوطلبی را معرفی کنیم.

این فعال اصاح طلب گفت: اگر امکان این فراهم باشد که روزنه ای ایجاد شود 
از آن استفاده می کنیم.

خودداری مجمع مدرسین و محققین حوزه علمیه قم 
از ارایه لیست در انتخابات ۱۴۰۲

تشکل اصاح طلب مجمع محققین و مدرسین حوزه علمیه قم از ارائه لیست 
انتخاباتی برای مجلس خبرگان و مجلس شورای اسامی خودداری کرد.

بــه گزارش خبرگزاری خبرآناین، جبهه اصاحــات ایران در کنال تلگرامی 
خود نوشت: مجمع مدرسین و محققین حوزه علمیه قم با صدور بیانیه ای درباره 
انتخابات ۱۱ اسفند ضمن انتقاد به رویکرد تنگ نظرانه حاکمیت اعام کرد که از 
دادن فهرست برای معرفی کاندیداهای مجلس خبرگان رهبری و مجلس شورای 

اسامی معذور است.
متن کامل بیانیه به شرح زیر است: امام علی)ع( به مالک اشتر فرمود: ستون 
دین و مایه اجتماع مسلمانان و ساز و برگ در برابر دشمنان، عامه مردم اند؛ پس، 

باید توجّه تو به آنان باشد و رضایت آنان را به دست آوری.
بنا بر ســیره و سخن امیرالمؤمنین )ع(، مردم در تشکیل حکومت بیشترین 
نقش را دارند و جلب رضایت آنان باید ســرلوحه سیاست گذاری حاکمان باشد. 
بر اســاس اصول متعدد قانون اساســی و ســخنان بنیانگذار جمهوری اسامی 
نیز میزان، رأی ملت اســت؛ اما سال هاســت شیوه حکمرانی به گونه ای است که 
حاکمیتِ مردم به حاشــیه رانده شده و دایره انتخابشان محدود گشته است. در 
چند انتخابات گذشــته، مردم به امید اینکه روزنه ای گشوده و مشکات کشور 
حل شــود، به صندوق های رأی روآوردند؛ اما نهادهای حکومتی با اعمال سلیقه 
و نگاهی تنگ نظرانه، هر بار عرصه را بر انتخاب مردم تنگ تر کردند، تا جایی که 
اکنون می توان گفت انتخابات معنای خود را از دست داده و نتیجة این رویکرد، 
برآمدن دولت و مجلسی ناکارآمد شده است. عاوه براین، توان نهادهای انتخابی، 
تقنینی و اجرایی نیز محدود و انتخاب های مردم کم اثر شــده است. در نتیجه، 
اکنون کشور با انبوهی از مشــکات درهم تنیدة اقتصادی، سیاسی، اجتماعی، 
بین المللی و زیســت محیطی مواجه است و با جمعیت انبوه تهیدستان، کاهش 
شــدید رفاه ملی، نابرابری شدید، زیرپاگذاردن حقوق شهروندی، فساد گسترده، 

تضییقات سیاسی، مشکات اجتماعی و نبود اطمینان به آینده درگیر است.
در دور جدید انتخابات، رویکرد تنگ نظرانه تر از گذشته با عنوان خالص سازی 
موجب اعمال محدودیت گســترده تر شده و اغلب مردم را بی انگیزه، دلسرد و از 
صندوق های رأی روی گردان کرده است. در چنین شرایطی و با چنین رویکردی 
مجمع مدرسین و محققین حوزه علمیه قم، ضمن احترام به حق رأی مردم، از 
دادن فهرست برای معرفی کاندیداهای مجلس خبرگان رهبری و مجلس شورای 
اسامی معذور است. امید است حکمرانان از این شیوه حکمرانی دست برداشته 
و عرصه را برای شایسته ســالاری باز گذارند تا مردم احســاس کنند در تعیین 

سرنوشت خود مؤثرند و با رغبت بیشتری در انتخابات شرکت کنند.

ردپای اطلاعات سپاه در بازگرداندن 
اموال بابک زنجانی به ایران

ســردار رمضان شریف سخنگوی ســپاه پاســداران درباره همکاری سازمان 
اطاعات سپاه برای بازگرداندن اموال بابک زنجانی به ایران، گفت: یک نکته ای 
به اعتقاد من حتما باید به آن اشاره کنیم موضوعی بود که افکار عمومی چندین 
سال درگیر آن بود، که آن هم موضوع بابک زنجانی و اموال به غارت رفته مردم 
عزیز ایران است. من فکر می کنم در این سال ها خیلی پیرامون این موضوع در 

حوزه رسانه و افکار عمومی بحث شده است.
ســخنگوی سپاه پاسداران ، ضمن تشــکر ویژه از رئیس قوه قضائیه به دلیل 
اهتمام وی در برگرداندن اموال بابک زنجانی به داخل کشــور گفت: ســازمان 
اطاعات ســپاه در دو موضوع به قوه قضاییه کمک کرد اولین موضوع کشــف و 
شناسایی این اموال بود که فرایند پیچیده ای داشت، نکته دوم که به اعتقاد من 

اهمیتش از موضوع اول کمتر نیست، برگرداندن این اموال به داخل کشور بود.
وی گفت:رسانه ها باید به این موضوع، احقاق حق ملت ایران که با مدیریت قوه 

قضاییه و همکاری اطاعات سپاه صورت گرفت بپردازند.

بازرس ویژه رئیس جمهوری:

۹۰ مدیر متخلف در دولت رئیسی برکنار شدند
حجت الاسام حسن درویشیان بازرس ویژه رئیس جمهوری از برکناری بیش 

از ۹۰ مدیر متخلف و ترک فعل کرده خبر داد.
درویشیان افزود: شایسته گزینی یکی از اصول ۱۲ گانه پیشگیری و مقابله با 
فســاد است که رئیس جمهوری ابتدای دولت اباغ کرد و بازرسی ویژه را مامور 
پیگیری آن قرار داد. با بررسی های کارشناسی تاکنون بالغ بر ۹۰ مدیر ترک فعل 
کرده و متخلف و مدیرانی که شایســتگی لازم را ندارند در سراســر کشور و در 
سطوح مختلف برکنار شدند و این آمار متشکل از مدیران دولت قبل و مدیرانی 

است که توسط این دولت منصوب شده اند.
وی افزود: به جز سفرهای استانی رئیس جمهوری، بازرسی ویژه نیز سفرهایی 
را در دستور کار دارد، اخیرا چند مدیر در حین سفر با هماهنگی مقامات استانی 
جابه جا شــدند و تعدادی هم در دست بررسی است که این سوای آن آمار ۹۰ 

مدیران برکنار شده است.

ویژه

انتخابات

دفاعی

دولت

نقش کمیسیون تحقیق خبرگان رهبری 
به روایت امام جمعه اردبیل

آیت الله عاملی، عضو مجلس خبرگان، جزئیاتی از دو کمیســیون مهم این 
نهاد خبر داد و گفت: یک وظیفه بســیار خطیر مجلس خبرگان در طول مدت 
تشکیل خود شناســایی افراد قابل صاحیت برای رهبری است الان هر کسی 
که احتمال قابلیت و لیاقت رهبری دارد توســط کمیســیون مربوط شناسایی 
می گردد و کمیســیون مربوط با دقت و حساســیت تمام روی این موضوع کار 

می کند.
بــه گزارش انتخاب، امام جمعه اردبیل گفت: حقیر هم در این کمیســیون 
حضــور دارم. تمام گزارشــاتی که درباره رهبری می آید کمیســیون تحقیق، 
همه آن گزارشــات را بررسی می کند و این کمیســیون یکی از حساس ترین 

کمیسیون های مجلس خبرگان است.
وی افزود: مجلس خبرگان کمیســیون های متعددی دارد، اما حساس ترین 
آن ها کمیسیون تعیین رهبری و کمیســیون تحقیق است راه یابی به این دو 
کمیسیون و توفیق حضور در آن خیلی سخت است؛ لطف خداوند شامل شده 

که استان ما برای اولین بار در این دو کمیسیون حضور پیدا کرده است.
عاملی بیان کرد: اینجانب در نشست اخیر کمیسیون تحقیق در محضر مقام 
معظم رهبری ۵ مســئله که در آینده می تواند کشــور را با بحران مواجه بکند 
مطرح کردم مقام معظم رهبری وقتی فرمایشات خود را شروع کردند تقریباً از 
آغاز تا پایان جلســه همان مطالب را موضوع بحث خود قرار دادند و به صورت 
مفصل درباره آن ها صحبت کردند و دســتوراتی را به ریاســت محترم جمهور 
که عضو کمیســیون تحقیق هســتند صادر فرمودند قابل توجه است که مقام 
معظم رهبری از هرگونه نقد کاماً استقبال می نمایند و توجه خاص به مطالب 
مطروحه دارند لب کام این است که در این کمیسیون نظارت به معنای واقعی 

محقق می گردد.
عاملی تصریح کرد: کمیســیون تعیین رهبری نیز بســیار حساس است در 
این کمیســیون یک هسته ۳ نفری وجود دارد که با رای اعضا انتخاب می شود 
و مطالب به طور محرمانه در وهله اول در اختیار آن ســه نفر اســت و آن ها به 
هیات رئیســه گزارش می دهند در این کمیسیون نیز بنده توفیق پیدا کرده ام 

که در خدمت عزیزان باشم.

خبرگان


